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Inleiding 
Begin 2010  is er veel kritiek geweest op de werkwijze van het bestuur. Bij een aantal 
leden was door gebrekkige communicatie het idee ontstaan dat het bestuur alleen nog 
danste naar de pijpen van de gemeente Groningen en de zaken liet verslonzen.  

Er is toen reëel gevaar geweest op splitsing van het WCG in twee groepen, te weten in de 
zittende bestuursleden met de aanhangers van het “oude bestuur”, en de “Peter Pan 
groep”, degenen die boos waren op het zittende bestuur. Gelukkig is dat niet gebeurd. 
Tijdens de twee ledenvergaderingen zijn notabene leden van de Peter Pan groep 
verkozen en dus toegetreden tot het bestuur. Nadat het nodige uitgesproken en besproken 
was zijn we samen verdergegaan, en dat werkt inmiddels prima.  

We zijn een te kleine gemeenschap om verdeeld te zijn in meerdere vertegenwoordigers, 
dus laten we met z’n allen constructief werken aan de toekomst van Groningen, 2e 
woonschepenstad in Nederland!” 

Via de website én de inmiddels weer ingestelde maandagavonden op de Mesdagstraat 
wordt actief aan de communicatie gewerkt. We hanteren zowel in alle vergaderingen als in 
de verslaglegging steeds dezelfde punten uit het beleidsplan dat de achterban in de twee 
ledenvergaderingen goedkeurde. Simpel en overzichtelijk en via ons communicatiemiddel 
de website.  

 
Activiteiten 
Het jaar 2010 was een uiterst enerverend jaar voor het WCG. Afscheid werd genomen van 
onze oud-voorzitter Jan Dulfer die op 19 augustus 2010 overleed.  
 
Een dieptepunt van geheel andere orde vormde de grote problematiek rond de aanleg van 
het riool. Er werd met 3 bestuursleden intensief geparticipeerd in de klankbordgroep riool. 
Een en ander resulteerde in een verbeterplan op de kwaliteit van de werkzaamheden en 
het materiaalgebruik van de aannemer. Schepen uit de tweede fase die reeds aangesloten 
zijn worden door een onafhankelijke deskundige gecontroleerd en zo nodig aangepast. 
Daarnaast veroorzaakte de teleurstellende uitkomst en voortgang van het stadsdeelproject 
“Verbeterplan Diepenring, van kade tot kade” grote beroering in de woongemeenschap, 
met name in de Noorderhaven. In oktober verscheen de voortgangsrapportage waarop wij 
toch nog wel het nodige aan commentaar hadden. Van de inspreektijd bij de 
raadsvergadering werd dan ook weer gebruik gemaakt. 
 
Voor meerdere individuele woonbootbewoners werd desgevraagd de gebruikelijke 
belangenbehartiging verzorgd. 



Bijeenkomsten 
Onder andere de twee grote onderwerpen (riolering en Diepenring) resulteerden in een 
record aantal aan het WCG bestede uren, zowel van bestuursleden, als ook van de 
werkgroepen en van de bewoners. 
Het bestuur vergaderde 32 maal. 
Voor de bewoners werd naast de jaarvergadering in mei een tweede algemene 
ledenvergadering  in juni georganiseerd. Daarna ging het nieuwe bestuur aan het werk 
met 8 bestuursleden. In december verliet Martijn Schuitemaker het bestuur. 
Vanaf medio 2010 werden bovendien de maandelijkse bewonersbijeenkomsten hervat, en 
werd besloten tot het werken met een dagelijks bestuur (met een wekelijkse vergadering) 
en een algemeen bestuur (vergaderfrequentie een keer per maand).  
Voor de Diepenring en Noorderhaven bewoners werden totaal 5 vergaderingen belegd. 
Op het haven kantoor werd, door 1-2 bestuursleden en een Noorderhaven bewoner, 
deelgenomen aan “het overleg scheepvaartbelangen” in de frequentie van eens per 6 
weken.  
In het kader van de gewenste verbetering van het milieu werd geparticipeerd in een 
projectgroep houtkachels.  
Er werd een gestructureerd periodiek overleg opgezet over het wachtlijstmanagement en 
de uitgifte van ligplaatsen met de afdeling wonen van de gemeente. 
In de maanden december werd met alle raadsfracties in aparte bijeenkomsten, door 
meerdere bestuursleden overlegd over de plannen voor de Diepenring. 
Er vond in het verslagjaar weer 1 maal formeel overleg plaats met de betrokken 
wethouders, gevolgd door het tekenen van het convenant voor wijkorganisaties. 
 
Verslaglegging 
Wat betreft de verslaglegging bestaat de volgende systematiek: 
 

1. maandelijks wordt het overzicht lopende zaken op de site geplaatst 

2. ad hoc wordt het e-mailbestand van nieuws voorzien (in 2010: 5x) 

3. ad hoc worden nieuwsbrieven op papier verspreid (in 2010: 3x) 

4. de woonschepenkrant verscheen weer in december. 

 
 
 


